
ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA FEDERACIONS ENTITATS ESPAI30 DEL 25 de febrer de 
2.025 

Lloc : Espai Jove Garcilaso 6ª planta 
Hora : 18’00h 

Assistents: 
• Cia. Gats : Jordi Caixàs 
• Exo: Josep Mª Moles 
• Penya Barcelonista Dist.XXVII : Jose Cuella 
• La Sagrera es Mou : Pere Torrents 
• Photo Art 30 : Josep Mª García i Oriol Comas 
• Districte IX Imatge: Salvador Atance 
• Symphocat: Neila Franch 
• Junta Espai30 : Àlex Vidal, Agnela Domínguez, i Quim Terré. 

Excusen la seva assistència: Paco Puertas per “Això es vida”, David Angulo, Mercè Arquès i Emili 
Abarca de la “Junta de FASE30” 

ORDRE DEL DIA:

1. Lectura de l’acta de la darrera assemblea general ordinària del 8 d’octubre i aprovació, si s’escau 
(l’acta es pot consultar al web de l’espai30 a transparència). 

2. Aprovació de les memòries d’activitats i econòmica de la FASE 30  de l’any 2024. (enviades als 
correus electrònics de les diferents associacions el 7 de febrer a les 18:00h) 

3. Informació sobre l’estat d’obres i seguiment. 

4. Personal laboral de l’Espai 30 

5. Projecte “Opera Prima” 

6. Precs i preguntes  

1. El President dona pas a l’aprovació de l’acta de l’Assemblea anterior, i es signa per part de tots els 

assistents.

2. Es comparteixen les memòries d’activitats i econòmiques i s’aproven per unanimitat.

3. S’informa de les dues darreres reunions de seguiment que han hagut amb l’Ajuntament, BIMSA i JAAS 

dels dies 30 de gener i 25 de febrer. A destacar: Es confirma que el mobiliari serà nou. Es confirma que 

la planta baixa de la Ion no serà diàfan, tindrà una divisió amb diferents passos com figura al plànols i és 

així per un tema estructural; es confirma que l’altell de la Guillot serà descobert amb vista a la planta 

baixa, s’informa que s’ha demanat que el forat del que en un futur pot ubicar un ascensor a la ion, ara es 

tapi i pugui usar-se com a magatzem; s’informa que després de compartir inventari tècnic, la part tècnica 

del projecte ens faran arribar quina serà dotació que rebrà l’Espai 30 en aquest sentit; es confirma 

previsió d’inaguració cap al març de 2026. Es comenta a l’assemblea la necessitat d’interessar-se per la 



dotació del laboratori fotogràfic, l’Associació photoArt30 farà arribar a la junta quina hauria de ser perquè 

aquesta la traslladi als responsables del projecte d’arranjament de l’Espai 30

4. Es presenta la Nerea a l’assemblea com a nova coordinadora de l’Espai 30.

 S’informa de la denuncia “per promesa incomplerta” que ha rebut la Federació per part d’una de les 

candidates per ocupar el lloc de  coordinadora. Es recorda les circumstàncies que van acompanyar la 

seva no contractació i que van ser explicitades a l’assemblea anterior. Es posa en coneixement de tots 

els membres de l’assemblea del detall de la denuncia i es comparteix l’argumentari i proves que ha 

recollit la junta per contestar en el judici previst per a maig de 2017, aquest recull, per la seva extensió i 

necessitat de privacitat s’enviarà per correu electrònic als representants de l’assemblea. Així mateix es 

valida el consell de l’advocada que porta el cas en nom de la Federació i es dona confiança en com 

gestionar el procés a la Junta amb l’assessorament de l’advocada de la Federació.

5. S’informa del projecte “d’opera prima” i es facilita com participar-hi a les diferents associacions de la 

Federació.

6. Sense més consideracions es dona per conclosa l’assemblea a les 20:00 h


